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Vragen gesteld door D66
 

Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 3 financieel perspectief

Vraag wat is de huidige hoogte van de behoedzaamheidsmarge en wat zijn de uitgaven geweest de 
afgelopen jaren? 

  

Antwoord In de begroting 2020 was de behoedzaamheidsmarge € 2,0 miljoen en vanaf 2021 structureel € 2,5 
miljoen. De behoedzaamheidsmarge is ingesteld om eventuele niet of later in de tijd te realiseren 
besparingen in het sociaal domein op te vangen. In 2020 zien wij dat de besparingen volledig zijn 
gerealiseerd en er geen beroep op de behoedzaamheidsmarge gedaan hoeft te worden. Bij de 
berap is daardoor de stelpost van € 2,0 incidenteel vrijgevallen in het berapresultaat. 
In voorgaande jaren is de behoedzaamheidsmarge deels vrijgevallen en deels ingezet om de 
toenemende zorgkosten op Wmo en jeugd op te vangen. Over 2020 zien we dat het beschikbare 
budget voldoende is om de zorguitgaven op jeugd en Wmo op te vangen. Bij de Wmo is sprake 
van een incidenteel voordeel.

  

Portefeuillehouder  Klaas Sloots

Beantwoord door Jan van Dijk

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 j.van.dijk@zwolle.nl of telefoon 038-4982664

  

Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 11 doel 1.2.1

Vraag hoe speelt Zwolle in op het onlangs verschenen landelijk preventieakkoord?

  

Antwoord Wij werken aan een plan van aanpak totstandkoming lokaal preventieakkoord Zwolle. Met dit 
akkoord sluiten we enerzijds aan op het Zwolse preventiebeleid gericht op het versterken van 
weerbaarheid en veerkracht bij kinderen, jongeren en ouders ten aanzien van allerlei problemen 
die ze (kunnen) tegenkomen bij opgroeien en opvoeden. Anderzijds ondersteunen we daarmee de 
inzet van het landelijk preventieakkoord en sluiten we aan bij de kernthema’s uit de onlangs 
verschenen nieuwe landelijke preventienota.

  

Portefeuillehouder  Michiel van Willigen

Beantwoord door Yolande Slagman/Jan-Willem Dollekamp

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

y.slagman-duthler@zwolle.nl / jw.dollekamp@zwolle.nl  

  

mailto:j.van.dijk@zwolle.nl
mailto:y.slagman-duthler@zwolle.nl
mailto:jw.dollekamp@zwolle.nl


2

Gesteld door 
fractie

D66

Heeft betrekking 
op

Begroting 2021 
 
Paginanummer: doel 1.3.2

Vraag  Wat is een kinderindex?

Antwoord Een manier om tweejaarlijks de beschermende en risicofactoren voor het opgroeien van kinderen op 
wijkniveau in beeld te brengen. Behulpzaam om wijken met elkaar en de stad als geheel te vergelijken. 
Daarnaast kan er over tijd vergeleken worden zodra er meerdere keren een kinderindex gemaakt is.  
Voor meer uitleg over monitor/indexen zie het filmpje over monitoring bij de halfjaarrapportage:
https://youtu.be/PmxBUbnYcSs
Reeds bestaand voorbeeld van een index is de jongerenindex:
https://zwolle.maps.arcgis.com/apps/MapJournal/index.html?appid=8ead84731a7b43c583255383751a7
a20

  

Portefeuillehoude
r

 Michiel van Willigen

Beantwoord door Maaike Ganzeboom / Ingeborg Evenblij

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 m.ganzeboom@zwolle.nl / I.Evenblij@zwolle.nl

  

Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: doel 1.3.2

Vraag Als onderdeel van de Begroting 2021 wordt ter uitvoering van dit doel voorgesteld om in te 
stemmen met bestedingsvoorstel 5 (formatie team leerplicht-RMC). Met het in lijn brengen van de 
formatie met de daadwerkelijke werklast kan het team voldoen we aan de uitvoering van de 
wettelijke taken en kan (verder) worden ingezet op de ontwikkelingen.
 
Voldoen we nu dan niet aan wettelijke taken?

  

Antwoord De Leerplichtwet bepaalt dat jongeren volledig leerplichtig zijn vanaf de eerste schooldag van de 
maand volgend op de maand waarin zij 5 jaar zijn geworden tot en met het schooljaar waarin zij 16 
jaar worden. De gemeente heeft de verantwoordelijkheid voor het toezicht op de naleving van de 
Leerplichtwet. Zij moet ervoor zorgen dat alle leerplichtigen ook daadwerkelijk aan het onderwijs 
deelnemen. Naast de volledige leerplicht kent de Leerplichtwet ook de kwalificatieplicht. Jongeren 
zijn kwalificatieplichtig vanaf de dag volgend op de dag dat de volledige leerplicht eindigt. RMC 
heeft als doel het terugdringen van voortijdig schoolverlaten van jongeren van 18 tot 23 jaar zonder 
startkwalificatie. Daarbij is sinds 2019 ook de monitoring en de regie rol van RMC voor jongeren in 
kwetsbare positie bij gekomen. Dit zijn de wettelijke taken van team lp-RMC. 

Preventie staat voorop bij de uitvoering van de Leerplichtwet en de RMC-taken. We werken op 
zowel beleids- als casusniveau samen met onze partners in het onderwijs, het sociaal domein en 
de arbeidsmarktregio. Samen signaleren we problemen rondom het naar school gaan vroegtijdig 
en we zetten bij de oplossing daarvan het belang van de jongere voorop. RMC houdt jongeren in 
beeld bij de overstapmomenten in hun leven. We zetten in op versterking van verbindingen in de 
omgeving van het kind en de jongere. We zijn de schakel en de makelaar in de samenwerking 
tussen partijen die daarbij actief zijn.

Door de formatie in lijn te brengen met de daadwerkelijke werklast kunnen onze taken en rollen 
vervullen waardoor (gezins)problematiek niet verergerd, de duur van het verzuim wordt verkort en 
iedere jongere op school zit, een baan heeft of een traject volgt van leren en werken, eventueel in 
combinatie met zorg. Met als doel dat iedere jonger uiteindelijk zelfstandig participeert in de 
maatschappij.

mailto:m.ganzeboom@zwolle.nl
https://zwolle.begroting-2021.nl/p29674/bestedingsvoorstellen-begroting-2021
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Portefeuillehouder  Michiel van Willigem

Beantwoord door Daniël Meijerink

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

d.meijerink@zwolle.nl

Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Berap
 

Vraag Wanneer kunnen we de evaluatie van passend onderwijs verwachten zoals beloofd bij het debat 
over IHP?

Antwoord We zitten nu nog in de analysefase per school. In de overgang van analyse - wat speelt op en 
rondom school, wie zijn betrokken - naar concrete voorstellen worden ouders en kinderen/jongeren 
zelf ook betrokken. Dit zal begin 2021 concreet vorm krijgen. 

  

Portefeuillehouder  Michiel van Willigen

Beantwoord door Jeroen van Ettekoven / Robbert Jan Sluiter / Jan-Willem Dollekamp

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.van.ettekoven@zwolle.nl / r.sluiter@zwolle.nl / jw.dollekamp@zwolle.nl

 

  

Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 20 doel 2.1.2

Vraag Wanneer ontvang de raad de visie wonen met zorg?

  

Antwoord In de bijpraatsessie met de Raad d.d. 17 november a.s. zal het concept  Programma Wonen en 
Zorg gedeeld en toegelicht worden. De visie op Wonen en Zorg is hierin impliciet opgenomen.De 
komende weken werken we aan het expliciet formuleren van een visie, als kop op dit programma. 
We verwachten dat eind dit jaar het programma en daarbij behorende visie definitief kan worden 
vastgesteld door het college en raad. 

  

Portefeuillehouder  K.Sloots

Beantwoord door Glenda Huisjes

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 g.huisjes@zwolle.nl

  
 

mailto:j.van.ettekoven@zwolle.nl
mailto:r.sluiter@zwolle.nl
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Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 21 doel 2.1.3

Vraag is de gemeente bij de aanbesteding voor thuisondersteuning in 2021 dezelfde contouren te 
hanteren zoals nu het geval is bij dagbesteding (goede dagen en perspectief)? Dus met open 
aanbesteding, nieuw contracteringen en financieringsvormen? 

  

Antwoord We gaan binnenkort starten met de voorbereidingen en de verdere uitwerking van de aanbesteding 
Thuisondersteuning per 1-1-2022. Inhoudelijk gezien willen we zoveel mogelijk aansluiten op de 
positieve ervaringen die er zijn binnen het huidige contract thuisondersteuning. 

  

Portefeuillehouder Klaas Sloots

Beantwoord door Suzanne Bruns

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

S.Bruns@zwolle.nl
038-4984057

 
Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer 21: doel 2.1.3.

Vraag Wat zijn de overwegingen om het beoordelingskader pgb voor de toegangen Wmo en BW te 
actualiseren en wat zijn de voorgenomen wijzigingen hierbinnen?

  

Antwoord In het beoordelingskader PGB is de tekst verbeterd om 
1) onduidelijkheden bij inwoners, aanbieders en/of consulenten weg te nemen, 
2) inconqruentie op onderdelen op te lossen en 
3) om meer eenduidigheid met de aanbesteding van Thuisondersteuning te creëren. 
Bovendien is een vergoedingenlijst als bijlage toegevoegd aan het beoordelingskader Pgb dat 
beschrijft wat wel en niet wordt vergoed zonder de tarieven die in het financieel besluit zijn 
opgenomen. Er zijn geen inhoudelijke wijzigingen en alleen technische wijzigingen aangebracht die 
niet leiden tot het wijzigen van de Wmo-verordening. In december wordt de Raad geïnformeerd 
over de wijzigingen in de beleidsregels. Voor andere onderdelen van de Wmo, niet zijnde pgb, en 
die wel leiden tot wijzigingen in de Wmo-verordening wordt in december aan de Raad een besluit 
gevraagd.

  

Portefeuillehouder Klaas Sloots

Beantwoord door Manja van der Zee / Suzanne Bruns

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

m.van.der.zee@zwolle.nl / s.bruns@zwolle.nl
+31 6 117 63 552 / 038-4984057

  

mailto:m.van.der.zee@zwolle.nl
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Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: doel 2.2.2

Vraag  
200 mensen worden ondersteund door Dock24. Hoe worden deze geselecteerd of hoe kom je in 
aanmerking?

Antwoord In onze aanpak bereiden wij onze inwoners voor op re-integratie door deelname aan 
maatschappelijke participatie. Tegelijkertijd willen we de isolatie van inwoners 
doorbreken. De toegang vindt plaats na aanmelding door de medewerkers van SWT of door 
andere partners in het voorveld. Na aanmelding vindt een intakegesprek plaats, dit is te allen tijde 
maatwerk. 

  

Portefeuillehouder  Klaas Sloots

Beantwoord door Milad Lahdo

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

M.Lahdo@zwolle.nl
038-4982866

  

Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 25 doel 2.3.1

Vraag

 Hoe gaat het met het uitvoeren van het principe ‘1 gezin 1 plan 1 regisseur’ bij SWT jeugd en 
gezin en kunt u aangeven in welke situaties het niet lukt om met deze aanpak te werken?

Antwoord De medewerkers van het SWT werken vanuit een systeemgerichte aanpak en kijken naar 
aanleiding van de hulpvraag die voor één gezinslid gesteld wordt, samen met het gezin ook altijd 
naar het hele gezinssysteem. Daaruit kan (ook) een andere ondersteuningsvraag voortvloeien. En 
soms blijkt een andere ondersteuningsvraag dan urgenter dan de vraag die expliciet aan het SWT 
gesteld is. Omdat de kaders (nog) niet toelaten dat er bijvoorbeeld een gezinsbeschikking 
afgegeven wordt, worden beschikkingen per individu afgegeven. We zien echter steeds vaker dat 
de inzet die vanuit de beschikking ingezet wordt niet per definitie alleen op het individu gericht is 
maar op het hele gezin. 
In de volgende halfjaarrapportage over de uitvoering van de Hervormingsagenda Sociaal Domein 
gaan we verder in op Spoor 6, omdat we in het najaar van 2020 zijn gestart met een onderzoek 
naar hoe de werkwijze 1 gezin, 1 plan momenteel loopt. Begin 2021 worden de uitkomsten hiervan 
verwacht. Op basis daarvan gaan we bekijken wat er nog nodig is om deze manier van integraal 
werken te verbeteren, met name bij gezinnen met meerdere hulpvragen. 
Een voorlopige indruk is dat er niet per se situaties zijn waarin het helemaal niet lukt, maar dat er 
wel verbeteringen nodig zijn in de afstemming tussen bij een gezin betrokken partijen. We kijken 
daarnaast ook naar het afstemmen van visie en onderliggend kaders.

  

Portefeuillehouder  Michiel van Willigen

Beantwoord door Ronald Buitenhuis

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

r.buitenhuis@zwolle.nl
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Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: doel 2.3.1

Vraag Uitvoeren Programma passend onderwijs op en met scholen wordt gebaseerd op evaluatie door 
OT’s en analyse van het beroep op jeugdzorg vanuit scholen lezen we: worden kinderen en ouders 
zelf ook betrokken en zo ja hoe?

Antwoord We hebben de betrokkenheid van kinderen en ouders meegenomen in de eerste gesprekken met 
scholen ter voorbereiding van het programma. We zitten nu nog in de analysefase per school. In 
de overgang van analyse - wat speelt op en rondom school, wie zijn betrokken - naar concrete 
voorstellen worden ouders en kinderen/jongeren zelf ook betrokken. Dit zal begin 2021 concreet 
vorm krijgen. 

  

Portefeuillehouder  Michiel van Willigen

Beantwoord door Jan-Willem Dollekamp

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 jw.dollekamp@zwolle.nl

  

 
Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: doel 3.1.1.

Vraag Is al duidelijk hoe de contouren van de doordecentralisatie MO na 2026 eruitzien? Welke 
voorbereiding gaat Zwolle hier i.s.m. de regio op nemen?

Antwoord  In de afgelopen periode heeft de nadruk op de doordecentralisatie van het Beschermd Wonen 
gelegen. Aan de contouren voor de doordecentralisatie voor de Maatschappelijke Opvang wordt 
momenteel gewerkt. De visie op de Maatschappelijke Opvang uit 2019 zal hier leidend in zijn. Dit 
gebeurt in een samenwerking tussen alle gemeenten in de regio IJssel-Vecht. 

  

Portefeuillehouder  Klaas Sloots

Beantwoord door Willeke Jonker

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

w.jonker@zwolle.nl
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Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 31 doel 3.3.1.

Vraag kan het onderzoek naar de door- en uitstroom Beschermd Wonen met de raad gedeeld worden?

Antwoord Het onderzoek wordt momenteel afgerond en wordt naar verwachting dit jaar nog met de 
gemeenteraad gedeeld.

  

Portefeuillehouder  Klaas Sloots

Beantwoord door Tjitske Herbrink

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

t.herbrink@zwolle.nl

  

 
Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 6.1.1.

Vraag Wanneer volgt de toegezegde informatie bij debat over de concept Omgevingsvisie over de MIRT? 
Gaat het college uit van scenario’s bij de onderzoeken en zo ja hoe wordt de raad bij de opstelling 
daarvan betrokken? 

Antwoord Inmiddels is de toegezegde informatienota vanuit het college doorgezet naar de raad. Hierin wordt 
meer informatie gegeven over de aanpak en de opzet van de onderzoeken.

  

Portefeuillehouder  Ed Anker/William Dogger

Beantwoord door Marion Garritsen

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

m.garritsen@zwolle.nl
 

  
 
 



8

Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 6.2.2.

Vraag Hoe zit het overkoepelend programma wonen, welzijn en zorg eruit, wie zijn de partners en welke 
resultaten worden in dit programma nagestreefd?

Antwoord In de bijpraatsessie met de Raad d.d. 17 november a.s. zal het concept Programma Wonen en 
Zorg besproken worden met de Raad, in aanwezigheid van een aantal interne en externe 
betrokkenen. In het programma staan de resultaten vermeld die de komende jaren worden 
nagestreefd.

Portefeuillehouder  Klaas Sloots en Ed Anker

Beantwoord door Glenda Huisjes

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 g.huisjes@zwolle.nl 

  

Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer 164: Meerjarenoverzicht programma 3 – Opvang en bescherming

Vraag Tussen de lasten op de begroting van 2021 en 2021 zit een verschil van 15,6 mjo, namelijk: 97,9 
mjo. (2021) en 82,3 mjo (2022). Waar wordt dit grote verschil door veroorzaakt? 

Antwoord Met ingang van 2021 krijgen cliënten met een psychische stoornis een Wlz-indicatie (Wet 
langdurige zorg) en worden dan uit het budget beschermd wonen gehaald en door het Rijk 
bekostigd. De hiermee samenhangende gemeentelijke inkomsten voor beschermd wonen worden 
ook verlaagd (onderdeel van programma 10 gemeentefondsuitkering). 

  

Portefeuillehouder  Klaas Sloots

Beantwoord door Jan van Dijk

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 j.van.dijk@zwolle.nl of telefoon 038-4982664

  
 

mailto:g.huisjes@zwolle.nl
mailto:j.van.dijk@zwolle.nl
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Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: doel 7.3.1.

Vraag Sinds 2018 valt op dat beplanting en bomen uitdrogen, lezen we. Hoe ernstig is de situatie, zijn er 
specifieke bomen die gevaar lopen? Zijn er ‘monumentale’ bomen bij, welke?

Antwoord Sinds 2018 valt op dat er meer bomen en beplanting in de stad uitdrogen. Ieder jaar monitoren we 
de bomen en beplanting of bomen verder uitdrogen of herstellen. In 2019 hebben we een lijst 
opgesteld met bomen die uitdrogingsverschijnselen vertonen. Omdat vooraf niet goed in te 
schatten is of een boom of beplanting verder uitdroogt of herstelt zijn we deze monitoring gestart. 
De monitoring voeren we in het groeiseizoen (periode april t/m juni) uit. In deze periode is het beste 
waar te nemen of de bomen zich herstellen of afsterven. In 2019 waren er 244 bomen in de lijst 
van uitdroging geplaatst. In 2020 blijken er van deze 244 nu 174 bomen na de winterstand te zijn 
afgestorven. De andere 70 bomen tonen herstel en blijven onder monitoring. De 174 bomen zijn 
divers qua leeftijd, soort boom en verspreiding over de stad. Ten aanzien van beplanting (hagen, 
heesters en gazons) blijkt 2.675 m2 te zijn uitgedroogd.

Monumentale bomen hebben het ook zwaar, maar hebben zich vaak al met de wortels gevestigd 
op het grondwater en hebben daarmee een continue bron aan water. Onder de monumentale 
bomen zijn het voornamelijk beuken die we zien bezwijken. De droogte heeft effect op de 
grondwaterspiegel en van oude beuken is bekend dat zelfs al kleine schommelingen in het 
grondwaterniveau desastreus zijn. Daarnaast heeft de droogte veel effect op de 
takbreukgevoeligheid van onze oudere populieren. Sinds 2018 hebben we hier veel last van in 
Zwolle. Sinds 2018 is het project populieren gestart om populieren te verwijderen om de veiligheid 
te garanderen en nieuwe bomen terug te planten.

  

Portefeuillehouder  William Dogger

Beantwoord door Wouter de Jong

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

w.de.jong@zwolle.nl
 

  

Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 6

Vraag De individuele inkomenstoeslag is een open einde regeling. Verwacht wordt dat het gebruik op 
hetzelfde niveau zal blijven. Is het niet ook waarschijnlijk dat door de Coronacrisis (en een 
eventuele no-deal Brexit) het gebruik juist zal gaan toenemen?

Antwoord De verwachting is dat de doelgroep, langdurige minima, zal stijgen. Mede als gevolg van de 
coronacrisis. 
In de eerste helft van 2020 zagen we een stijging t.o.v. 2019 en 2018:
2018     2031
2019     2034
2020     2306

  

Portefeuillehouder  Klaas Sloots

Beantwoord door M van Plateringen

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

M.van.Plateringen@zwolle.nl
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Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 6

Vraag Er wordt voor 2021 50.000 vrijgemaakt voor laadpalen. Hoeveel (extra) laadpalen worden hiermee 
neergezet?

Antwoord Het exacte aantal laadpalen dat hiervoor extra wordt neergezet is nog niet concreet gedefinieerd.  
Er wordt gedacht aan drie type pilots of onderdelen: 1) Strategisch plaatsen van laadpalen in 
nieuwbouwprojecten (denk aan Breecamp-Noord). 2) Plaatsen van laadpalen zonder bijbehorend 
verkeersbesluit in wijken met een zeer hoge parkeerdruk (bijvoorbeeld Assendorp). 3) Plaatsen 
laadpalen op gemeentelijke parkeerterreinen en/of bij voorzieningen (zoals scholen, winkels of 
sportparken). Elke pilot of onderdeel bestaat bij voorkeur uit meerdere laadpalen om zodoende een 
beter aanbod en een beter dekkend laadnetwerk te bieden. 

  

Portefeuillehouder  William Dogger

Beantwoord door Jeroen van Doorne

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 J.van.Doorne@zwolle.nl

  

Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 6 (33. Doel 6.4.1

Vraag De pilot aardgasvrij voor Berkum is nu wel binnengehaald. Leidt dit tot andere bestedingen van de 
hiervoor vrijgemaakt 510.000?

Antwoord Nee, dit leidt niet tot een andere besteding van de 510.000 omdat dit budget niet bestemd was 
voor Berkum. De toekenning van 4 miljoen euro vanuit het Programma Aardgasvrije Wijken is een 
specifieke uitkering en alleen bestemd voor het aardgasvrij-ready maken van de wijk. 

  

Portefeuillehouder  Monique Schuttenbeld

Beantwoord door Joke Kok

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

jm.kok@zwolle.nl
038-4983252 

  

mailto:J.van.Doorne@zwolle.nl
mailto:jm.kok@zwolle.nl
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Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer, 34 (doel 4.1.1)

Vraag Wat is de verwachting over de ontwikkeling van armoede en de vraag om gebruik te maken van 
regelingen als gevolg van de potentieel grote crisis als gevolg van corona?

Antwoord We verwachten op korte termijn niet direct een grote toename van het beroep op de regelingen. 
Voor veel inwoners zal een terugval in inkomen als gevolg van corona (door geheel of gedeeltelijk 
verlies van werk) opgevangen worden door een uitkering van het UWV. Naarmate de crisis langer 
duurt neemt de uitstroom van het UWV naar bijv. de bijstand toe en daarmee ook het beroep op de 
regelingen. 

  

Portefeuillehouder  Klaas Sloots

Beantwoord door Aart Janssen

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 a.janssen@zwolle.nl

  

Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 51

Vraag Er zijn middelen gereserveerd voor de plaatsing van de Beeldengroep Van der Capellen. De 
behandeling heeft vertraging opgelopen in Rome. Is er zicht op het moment dat deze wel 
behandeld gaat worden? De Provincie Overijssel heeft haar subsidie verlengd. Hoe lang blijft de 
provincie de subsidie verlengen en hoe lang houdt de gemeente het krediet in stand?

Antwoord De aanvraag om bruikleen van de beeldengroep is in behandeling in Rome. Corona heeft dit jaar 
voor ernstige vertraging in de behandeling gezorgd. Omdat onbekend is hoe lang de corona-crisis 
zal aanhouden, is het lastig in te schatten wanneer er antwoord op de aanvraag kan worden 
verwacht. De Provinciale subsidie is verlengd tot 1 januari 2022. Wij verwachten dat er voor deze 
datum definitieve duidelijkheid omtrent de tentoonstelling van de beeldengroep zal zijn. Totdat 
deze duidelijkheid er is blijft het krediet in stand.

 

Portefeuillehouder  Peter Snijders

Beantwoord door Henry Kranenborg

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

hl.kranenborg@zwolle.nl / 06-12143448

  

mailto:hl.kranenborg@zwolle.nl
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Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 58 (doel 6.4.1)

Vraag Zwolle zet in op een sectorgerichte aanpak richting bedrijven en het handhaven van de 
milieuwetgeving door bedrijven bij het halen van de besparingsdoelstellingen. Welke kosten 
worden hiervoor gemaakt en waar zijn die terug te vinden?

Antwoord De Omgevingsdienst IJsselland voert namens de gemeente controles uit op milieubesparende 
maatregelen bij complexe en eenvoudige bedrijven. Financiering hiervoor gebeurt door de 
gemeente, met cofinanciering door Rijk en Provincie voor de jaren 2020 (70.000 euro, excl. reserve 
van 15.000) en 2021 (85.176 euro). De OD vraagt de cofinanciering aan. Afspraken zijn vastgelegd 
in het Energie en Duurzaamheid Uitvoeringsplan 2020-2021 versie 2 Omgevingsdienst IJsselland. 
Zie verder doel 7.3.4.

  

Portefeuillehouder  Monique Schuttenbeld

Beantwoord door Menno ten Heggeler

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

m.ten.heggeler@zwolle.nl
 

  

Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 /
Incidenteel bestedingsvoorstel 39. Boomonderhoud in balans (doel 7.1.3)

Vraag We lezen dat Zwolle te maken heeft met een vergrijzend bomenbestand. Hoe moet ik dat lezen? 
Oudere, grotere bomen zijn juist van meer waarde dan kleine jonge boompjes. Dus vergrijzing is 
wat betreft bomen een positief gegeven mits er geen krimp dreigt voor de toekomst. Lezen we hier 
verhoudingsgewijs meer en meer grote oudere bomen te hebben (positief), en/of lezen we dat een 
krimpscenario is of dreigt (negatief)?

Antwoord De vergrijzing betekent dat er steeds meer oudere bomen bij komen. Zolang we dit ‘duurdere’ 
onderhoud kunnen blijven uitvoeren is het zo lang mogelijk behouden van oude bomen mogelijk. 
Oude bomen zijn van waarde op ontwikkelingen als klimaatverandering (zoals verdroging van 
bomen). De verdroging zet het met name jongere bomenbestand onder druk.
Het aanvullende budget is met name bedoeld voor het goed snoeien en controleren van het 
vergrijsde bomenbestand. Zwolle heeft ten opzichte van het landelijk gemiddeld een 
bomenbestand met een hoge leeftijdsklasse. Deze categorie bomen vraagt om hogere 
onderhoudskosten. Op korte termijn ligt de noodzaak er om een groot deel van het budget in te 
moeten zetten voor kap en vervolgens herplant van jongere bomen. 

  

Portefeuillehouder  William Dogger

Beantwoord door Wouter de Jong 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

w.de.jong@zwolle.nl
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Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer:  53 (doel 6.2.1)

Vraag Wat houdt “Bos & Buitenplaats” in waarvoor kredieten worden verleend?

Antwoord Dit betreft de Zwolse Buitenlocatie Wythmen, project Bos en Buitenplaatsen, die bestaat uit zeven 
riante kavels van elk vijf duizend vierkante meter bij de Wijthmenerplas in Wythmen, waarbij circa 
30 ha bos is aangeplant. Vier buitenplaatsen zijn reeds gerealiseerd en dit jaar wordt er nog één 
gebouwd.

Portefeuillehouder Ed Anker

Beantwoord door Maryl Veldkamp

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

MB.veldkamp@zwolle.nl 

  

Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 structureel bestedingsvoorstel K. Veiligheid en camera's (doel 7.2.1)

Vraag Omdat zo specifiek genoemd is dat ze zijn aangeschaft voor bezoek van de koning zou ik graag 
gemotiveerd zien waarom deze dan nu vervangen moeten worden nu de koning ook weer weg is. 
Kan ik in een nota deze motivatie vinden?

Antwoord Bij het bezoek van de koning zijn deze camera's vervangen en niet voor het eerst aangeschaft. De 
vervanging van de camera's was toen nodig omdat de kwaliteit niet meer voldoende was, de 
technische levensduur was verstreken. De financiering van deze vervanging heeft toen 
plaatsgevonden uit verschillende bijdragen. In 2023 zullen de camera's weer vervangen moeten 
worden omdat dan wederom de technische levensduur is verstreken. Hiervoor is geen budget 
beschikbaar en daarom deze aanvraag zodat in de toekomst de camera's periodiek vervangen 
kunnen worden.   

 

Portefeuillehouder  Peter Snijders

Beantwoord door  Mark Pierik

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 m.pierik@zwolle.nl

  

mailto:M.veldkamp@zwolle.nl
mailto:m.pierik@zwolle.nl
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Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 3

Vraag Het voorstel ligt er om het Stadsontwikkelfonds onder te brengen in het nieuwe investeringsfonds, 
waarbij de middelen voor Initiatiefrijk Zwolle afzonderlijk worden begroot. Blijven de criteria voor 
Initiatiefrijk Zwolle zoals ze nu zijn?

Antwoord Ja, de criteria voor een beroep op het budget initiatiefrijk Zwolle blijven ongewijzigd.

  

Portefeuillehouder  Michiel van Willigen

Beantwoord door Jan van Dijk / Hanneke Valkeman

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.van.dijk@zwolle.nl of telefoon 038-4982664

  

Gesteld door fractie
 

D66

Heeft betrekking op Begroting 2021
 
Paginanummer: 45

Vraag In de paragraaf wordt gerefereerd aan de cultuurnota, accommodatiebeleid creatieve sector en 
kunst in de openbare ruimte. Deze nota’s zijn geen van allen nog overgedragen aan de raad. Zijn 
er al wel onderdelen van deze nota’s opgenomen in de begroting? 

Antwoord  
De onderzoeken rondom cultuuraccommodaties, creatieve sector en benchmark film worden zsm 
aan de raad toegezonden, voor de themabespreking van 17 november a.s.. In de nieuwe 
cultuurnota zullen de verschillende nota’s beleidsmatig worden verwerkt, als onderbouwing voor de 
cultuurambities van de stad. . 
De financiële vertaling van de verschillende beleidsdoelen en ambities zullen integraal worden 
afgewogen tijdens de eerst komende PPN. 

  
Portefeuillehouder
 

 Monique Schuttenbeld 

Beantwoord door
 

Anton Tuinman / Wim Heersink 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 W.Heersink@zwolle.nl / ab.tuinman@zwolle.nl 

mailto:j.van.dijk@zwolle.nl
mailto:W.Heersink@zwolle.nl
mailto:ab.tuinman@zwolle.nl
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Gesteld door fractie
 

D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 46

Vraag “Indien er in 2021 de mogelijkheid bestaat tot investeren, dan heeft het beschikbaar stellen van 
expositieruimte hoogste prioriteit.” Betekent dit dat er gekeken wordt naar extra geld voor dit 
onderdeel?

Antwoord Expositieruimte is één van de knelpunten binnen het culturele veld. De verschillende knelpunten 
en ambities vertalen wij naar aanvragen voor de eerstvolgende PPN. Uiteraard zullen de 
verschillende aanvragen integraal worden afgewogen door het college. 
Waar mogelijk willen wij de kansen van ons eigen vastgoedbezit benutten. Daarnaast is de 
vastgoedsector een belangrijke stakeholder, die wij willen betrekken bij de nieuwe cultuurnota.

  
Portefeuillehouder
 

Monique  Schuttenbeld 

Beantwoord door
 

Wim Heersink / Anton Tuinman 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 W.Heersink@zwolle.nl / ab.tuinman@zwolle.nl 

Gesteld door fractie
 

D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 52 (en pagina 155 bij grondbeleid)

Vraag Er is sprake van dat bij ruimtelijke ontwikkelingen die minder financieel rendabel zijn, er wordt 
gezocht naar maatschappelijke effecten en het maatschappelijk rendement. Halverwege dit 
kalenderjaar is er een tussenpresentatie geweest van het lopende onderzoek naar 
maatschappelijke waarde van het grondebeleid. Is aan te geven wanneer dit onderzoek gereed 
is? 

Antwoord We koersen erop om eind dit jaar (2020) de relevante stukken naar de raad te sturen, opdat 
bespreking hierover in het begin van het nieuwe jaar (2021) mogelijk is.

 
Portefeuillehouder
 

 René de Heer

Beantwoord door
 

Christiaan van Steenwijk

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

Arjan Ekelenkamp
038-4982322 / 06-57583358
A.Ekelenkamp@zwolle.nl

Gesteld door fractie
 

D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 

Vraag Wettelijk bestaat de mogelijkheid om kosten te verhalen van voorzieningen die voordelig zijn voor 
nieuwe stedelijke ontwikkelingen, maar ook voor de 
bestaande stad. Dat zijn de zogenaamde bovenwijkse of gebiedsoverstijgende voorzieningen. 
Kunt u toelichten welke wet dit betreft en welke voorwaarden hiervoor gelden alvorens er een 
beroep op gedaan kan worden?

Antwoord In de huidige Wet ruimtelijke ordening (Wro afdeling 6.4) is de juridische grondslag voor de 
gemeente opgenomen voor het kostenverhaal. De verhaalbare kosten zijn weergegeven in de 
zogenaamde kostensoortenlijst en als zodanig opgenomen in de artikelen 6.2.3 tot en met 6.2.6 
Bro. Bovenwijkse of gebiedsoverstijgende voorzieningen zijn voorzieningen die ten behoeve van 
meerdere locaties worden aangelegd. Wat onder (bovenwijkse) voorzieningen moet worden 
verstaan, is limitatief opgesomd in artikel 6.2.5 Besluit ruimtelijke ordening (Bro). Ook onder de 
Omgevingswet krijgt de gemeente de mogelijkheid om kosten te verhalen. 

 
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Martin Pazie / Anneloes van Roon

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 038-4982418 
 ACM.van.Roon@zwolle.nl

mailto:W.Heersink@zwolle.nl
mailto:ab.tuinman@zwolle.nl
mailto:A.Ekelenkamp@zwolle.nl
mailto:ACM.van.Roon@zwolle.nl
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Gesteld door fractie
 

D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 

Vraag Wat is het verschil in voorwaarden om een beroep te doen op het stadsontwikkelfonds dat wordt 
opgeheven en de nieuwe strategische investeringsagenda? Is er nog steeds sprake van 
participatie van derden, hetzij inwoners hetzij overheden?

Antwoord Het stadsontwikkelfonds bestaat uit twee onderdelen. Het eerste deel betreft de participatie van 
inwoners via initiatiefrijk Zwolle, dit deel wordt ondergebracht in een apart budget op de begroting. 
Het tweede deel betreft investeringsprojecten die met cofinanciering van mede overheden (of 
andere instanties) gerealiseerd kunnen worden en passen binnen de ambities van Zwolle. Dit 
tweede deel maakt onderdeel uit van het nieuwe Investeringsfonds. De exacte criteria voor het 
Investeringsfonds hangen samen met de verdere uitwerking van de Strategische 
Investeringsagenda. Dit wordt de komende maanden uitgewerkt ter voorbereiding op de 
Perspectiefnota 2022-2025. 

  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Jan van Dijk

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.van.dijk@zwolle.nl of telefoon 038-4982664

Gesteld door fractie D66

Heeft betrekking op Begroting 2021 

Paginanummer: 13 Doel 1.2.3 

Vraag Hier is een krediet opgenomen voor WRZV Horeca. Is een toelichting beschikbaar voor dit krediet? 
Met name; waarom valt een krediet voor Horeca onder sport?

Antwoord Het gaat hier om het horecagedeelte van de nieuwe WRZV hallen. Dit horecagedeelte maakt 
onderdeel uit van het krediet dat verkregen is voor de bouw van de WRZV hallen. 
Aangezien het horecagedeelte onder een ander BTW-regime valt dan de rest van de hallen, is het 
noodzakelijk om dit deel onder een afzonderlijk krediet te administreren. Om die reden is het totaal 
verkregen krediet verdeeld over twee verschillende kredieten, terwijl de nieuwe hallen natuurlijk wel 
één geheel vormen.

Portefeuillehouder René de Heer

Beantwoord door Jose vd Sluis

mailto:j.van.dijk@zwolle.nl

